
Cartes al Director 

El batUe de 
Sant Feliu 
ens replica 
Amb relació a la crònica que sota el títol 
de «Continua la polèmica municipal a Sant 
Feliu» es publicava en el n.° 10 del setma-
nari L'Actualitat Comarcal de la seva di-
recció, corresponent al dia 3 de desembre, 
passat i considerant que el contingut de 
l'esmentada crònica té algunes coses tergi-
versades, i sens dubte pot induir a confus-
sions per als lectors, em veig amb la impe-
riosa necessitat de fer les següents conside-
racions. 
1.— M'agradaria molt saber qui ha sigut 
l'autor d'aquesta desafortunada crònica i 
d'on ha obtingut la informació que en ella 
fa menció. Realment m'ha sigut molt difícil 
poder trobar dues línies seguides en les que 
el seu contingut respongués a la veritat. 
Crec que l'obligació dels responsables del 
setmanari es vetllar perquè les informa-
cions obeieixin sempre a l'estricte veritat, 
màxim quan en la mateixa apareixen noms 
i cognoms de persones quina imatge i pres-
tigi poden resultar greument danyades. 
2,— Efectivament el dia 26 fou inaugurat 
el nou enllumenat públic de Sant Feliu de 
Codines. Com vostè sap molt bé, doncs li 
vaig enviar una carta d'invitació, estava 
previst que Tacte estès presidit pel Conse-
ller de Governació de la Generalitat i pel 
President de la Diputació. Tan l 'un com 
l'altre, dos dies abans de la inauguració em 
van comunicar la impossibilitat de poder 
assistir a Tacte per motius de treball inajor-
nables. En nom i representació del Conse-
ller de Governació va assistir el Director 
General d'Administració Local de la Gene-
raliatat, i en nom i representació del Presi-
dent de la Diputació ho va fer el Vice-pre-
sident de la Corporació Provincial. 
Ignoro si la presència del Conseller Sr. 
Macià Alavedra era esperada amb interès 
pels regidors de Toposició municipal. En la 
crònica es diu que aquests senyors tenien 
intenció d'assabentar-lo d 'una sèrie d'irre-
gularitats que s'han produit a l 'Ajuntament 
de Sant Feliu, en els darrers temps. 
Com a màxim responsable de la Corpora-
oó Municipal, puc assegurar-li que no hi 
na hagut en aquests darrers temps cap ti-
pus d'irregularitats i l 'actuació de Tactual 
equip de govern ha estat en tot moment 
correcte i altament satisfactòria. La meva 
afirmació anterior es fàcilment comprova-
ole, en qüestió de preguntar i consultar als 
distints estaments i sectors de la població. 
La gent està contenta, tranquila i al costat 
Ml seu Ajuntament, molt al contrari del 

passava abans quan aquests senyors 
^ue ara estan a Toposició, formaven part 
Je 'equip de govern. 
f^algrat que el Conseller de Governació no 
"a poder assistir a la inauguració, si que ho 
ÏJ fer en nom seu, tal com he dit abans, el 
director General d'Administració Local de 
'a Uneralitat. Des de les 9 del vespre en 
p e es van acabar els actes de la inaugura-

ció, fins a les 12. el Consistori vàrem estar 
amb ell sopant i passant revistes a molts te-
mes relacionats amb l 'Ajuntament . Durant 
aquestes tres hores, mai els consellers de 
Toposició presents en el sopar varen mani-
festar al Director General cap tipus d'irre-
gularitats de l 'Ajuntament . 
3.— Més endavant es comenta en la cròni-
ca de referència una polèmica surgida per 
una actuació concreta del 1." Tinent d'Al-
calde de la Corporació Sr. Salvador Rovi-
ra, segons diu Toposició en la suposta cons-
trucció d'una paret de contenció en un jar-
dí particular. 
Referent a aquest punt, puc manifestar-li 
que, fa més de mig any, varen ser denun-
ciades per Toposició a aquesta Alcaldia, 
unes suposades irregularitats. Després de 
demanar a les persones implicades un ex-
haustiu informe i investigació del cas de-
nunciat, vaig portar Tassumpte de referèn-
cia a una sessió de la Comissió Municipal 
Permanent, que va pendre l'acord de de-
sestimar la petició presentada per Toposi-
ció, per considerar que no hi havia hagut 
cap infracció punible. No considerant-se 
satisfeta Toposició de Tacord de la Perma-
nent, em va demanar per escrit que Tas-
sumpte tomés a ser debatut , però en un 
Ple Municipal. Vaig accedir a la seva peti-
ció, i Tassumpte va ser discutit en el se-
güent Ple. El resultat va ser, que el Ple va 
ratificar Tacord prés per la Permanent, i 
per tant es va tornar a desestimar la petició 
de Toposició. Però no tot va acabar aquí, 
Toposició, va presentar-me per escrit un 
recurs de reposició contra Tacord del Ple, 
recurs que va tomar a ser desestimat una 
altra vegada pel Ple de l 'Ajuntament . 
Per tant en les tres ocasions es va desesti-
mar la seva petició, doncs l 'Ajuntament no 
hi va trobar cap tipus de irregularitat en el 
cas de referència. En Túltim Ple vaig mani-
festar als senyors de Toposició que el pro-
cediment via Ajuntament s'havia esgotat, i 
que si seguien estan disconformes, tenien 
tota la llibertat del món de recórrer contra 
Tacord als Organismes competents. Ignoro 
si ho han fet o no, però després de mig any 
d'haver ocorregut aquests suposats fets, no 
he tingut cap notícia més al respecte. 
4.— Es comenta al final de la crònica que 
també fa cosa de mig any, en vigílies de 
l 'aprovació de les Normes Subsidiàries de 
Planejament del Municipi, l 'Alcalde, En 
Carles Borrell, després d'haver recolzat ei 
projecte, sorpresivament es feu endarrera i 
utilitzà el seu vot per a no aprovar les Nor-
mes. 
Malgrat que els motius de la seva actuació 
els he comentat en infinitat d'ocasions, úni-
cament voldria recordar que unes Normes 
Subsidiàries no les aprova TAlcalde, sinó el 
Ple de l 'Ajuntament (en el cas nostre for-
mat per l 'Alcalde i 10 Regidors). Per tant 
són 11 persones les que lliurament voten 
afirmativament o negativament la proposta 
que es presenta. Vaig votar que no, perquè 
després d'haver-les estudiat detingudament 
i haver sospesat els «peros» i els «contres», 
vaig creure que era el millor per Sant Fe-
liu. Per la meva satisfacció he pogut com-
provar durant el transcurs del temps Ten-
cert de la meva decisió, doncs Déu se'n 
guard que aquelles normes haguessin tirat 
endavant. Efectivament cada dia estic més 

orgullós de que s'haguessin anulat aquelles 
normes. 
Això no priva perquè reconeixi el fet gra-
víssim de que Sant Feliu no tingui un orde-
nament urbanístic vigent. Es per aquest 
motiu que, una vegada anulades aquelles 
Normes, es va canviar l 'equip tècnic redac-
tor, es va nomenar una comissió de segui-
ment amplia i representativa en la q.ue tots 
els sectors de la població hi estan represen-
tats. El treball està molt adelantat i confio 
en que ben aviat es podrà procedir a 
Taprovació inicial d 'aquestes noves Nor-
mes, en les que espero que siguin accepta-
des per la inmensa majoria de la població, 
b com lès d'abans que sens dubte eren re-
butjades per més del 80% de la població, 
com es va constatar durant els períodes 
d'exposició pública. 
5.— Es cert que a partir de la no aprovació 
inicial de les anteriors Normes Subsidià-
ries, es va canviar la correlació de forces a 
l 'Ajuntament . Fins llavors Tequip de go-
vern estava format per 3 regidors Indepen-
dents (entre ells l 'Alcalde), 3 regidors co-
munistes i 2 socialistes. Després de la rees-
tructuració del Cartipas Municipal. Tequip 
de govem ha quedat constituit pels tres re-
gidors Independents i els tres regidors de 
CiU. Els regidors comunistes i socialistes 
van passar a Toposició. 
El nou equip de govern fa quasi 8 mesos 
que està treballant i fins el dia d'avui no 
tinc d'ells les més mínimes queixes, tan de 
bó, hagués fet abans aquesta reestructura-
ció del Cartipàs. El poble està content, 
tranquil, hi ha un excel·lent clima de convi-
vència, a diferència d 'abans, i un fet sinto-
màtic que corrobora les meves afirmacions 
anteriors, és que durant aquests últims 
quasi 8 mesos, s 'ha fet a Sant Feliu el triple 
d'obres i millores que durant els 3 anys an-
teriors, com fàcilment es pot comprovar. 
6.— Per últim Sr. Director, voldria mani-
festar que no està en el meu ànim sortir a 
desmentir notícies o comentaris que amb 
més o menys mala fe es poden fer circular 
per part d'alguns reduïts grups interessats 
en trencar aquesta bona armonia i esperit 
de treball que des de fa bastants mesos im-
pera a l 'Ajuntament . Si en aquesta ocasió 
ho he fet, s 'ha degut a que el contingut de 
la crònica era tan desafortunat i malinten-
cionat que m'he vist amb Tobligacio de dei-
xar les coses en el seu lloc exacte. 
Espero Sr. Director que fets com aquests 
no es repetetiran en el successiu, i que vos-
tè com a bon professional que suposo és 
prendrà les oportunes mesures al respecte. 
Moltes gràcies. 

Carles Borrell í Danis 
Alcalde de Sant Feliu de Codines 
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